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S pripravami na EP v košarki je potrebno pričeti takoj 
  
Slovenija bo gostiteljica Evropskega prvenstva v košarki leta 2013, kar je viden uspeh Košarkaške zveze 
in Vlade Republike Slovenije. V ožji izbor tekmovalnih prizorišč je, zaradi bogate košarkarske tradicije, 
zainteresiranosti regijskega gospodarstva in angažmaja mestne občine, uvrščeno tudi Novo mesto, kar je 
za našo regijo pomembna pridobitev, ki je ne smemo zaigrati.  
  
 »S Fibo Europe smo dogovorjeni, da med prizorišči še lahko naredimo kakšne spremembe.« je v 
ponedeljek, 6.12.2010 v pogovoru za RTVS (vir: MMC RTVS) dejal Roman Volčič, predsednik 
Košarkarske zveze Slovenije in glede izbire prizorišč dodal »…najbrž pa se bomo mi odločili v treh 
mesecih. V tem trenutku moramo verjeti zagotovilom, v primeru ne-zgraditve dvoran pa imamo tudi mi 

pripravljen "plan B"«. Izjava predsednika KZS kaže, da odločitve glede izbire prizorišč prvenstva še niso 

dokončno sprejete. Novo mesto, tako mestna občina kot stroka in gospodarstvo v regiji, so se v minulem 
obdobju na pobudo o prvenstvu odzvali hitro in prepričljivo, vendar je sedaj potrebno hitro pristopiti k 
realizaciji še precej nedorečenih načrtov. 
  
Temeljna pogoj za organizacijo prvenstva je izgradnja ustrezne športne dvorane. Ob Stopiški dvorani, ki 
se že gradi, nadgradnji velodroma, za katerega je bila minuli teden vložena dokumentacija za pridobitev 
gradbenega dovoljenja, smo sedaj postavljeni pred zahteven projekt gradnje še tretje dvorane.V 
prihodnjih letih bomo v mestni občini morebiti gradili kar tri športne dvorane hkrati, kar bo verjetno 
slovenski, če ne celo evropski rekord! Preden se lotimo gradnje pa moramo v Novem mestu temeljito 
preučiti, kakšno dvorano hočemo, pod kakšnimi pogoji, kje in koliko bo stala, kakšna bo njena prihodnost 
po prvenstvu ter poiskati odgovore na številne druge dileme. Za to, da po letu 2013 v Novem mestu ne bi 
bil prikrajšan noben dvoranski šport, je potrebno k sodelovanju privabiti kar najširšo strokovno in 
zainteresirano javnost in tako preprečiti morebitne arbitrarne odločitve politike. Rešitev, ki jih bomo 
sprejeli, vrsto let ne bo moč spremeniti! Zadnje, kar si v Novem mestu želimo, je že videna gradnja dragih 
športnih spomenikov, čigar negativne posledice so odpravile šele naslednje generacije. Vse odločitve je 
zato potrebno postaviti v širši kontekst urejanja mestne športne infrastrukture, ki je v nezavidljivem stanju. 
Ob najpogosteje omenjenih lokacijah nove dvorane za prvenstvo – Dergančevje, Češča vas in Bajnof, 
velja premisliti tudi o drugih lokacijah, tudi o Portovalu, saj bi izgradnja nove dvorane lahko sprožila 
hitrejšo ureditev celotnega športnega parka, vključno z nogometnim igriščem, tribuno in (prepotrebnega) 
vadbenega bazena pod njo ter nemara tudi zaključek večnamenskega objekta za tenis. To bi bila tudi 
spodbuda gostinsko - turistični dejavnosti v centru mesta, obenem pa bi lahko rešili tudi akutni problem 
mestnega mirujočega prometa. Prvenstvo od nas ne zahteva samo izgradnje dvorane, temveč ureditev 
prometnic, mestnega jedra, turistične infrastrukture itn, če želimo biti dostojni gostitelji temu  vrhunskemu 
športnemu dogodku. Vse to pa zahteva svoj čas in veliko volje, vztrajnosti in trdega dela.  
  
Zato vam, spoštovani gospod župan, dajem svetniško pobudo, da nemudoma oblikujete 
Organizacijski odbor za organizacijo EP v košarki v Novem mestu. Predlagam, da v njem sodeluje 
predvsem športna stroka, urbanisti, pravni in finančni strokovnjaki, predstavniki gospodarstva, 
zlasti turističnega sektorja ter da v delovanje odbora vključite tudi upravo in politiko, ki naj aktivno 
podpre rešitve, za katere se bo odločila stroka. 

 

Časa ni veliko, saj bo KZS odločitve sprejela kmalu, do prvenstva pa sta samo še dve leti in pol. Pogoje 
zanj že izpolnjujeta Ljubljana in Celje, Koper in Jesenice pa napovedujeta trd boj z nizkimi stroški 
preureditve obstoječih dvoran, kar je za Novo mesto lahko potencialni problem, v kolikor ga ne bomo 
prehiteli. 
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